
Bet. am3.38 uo($
Łomianki, 15 listopada 2019 r.WPŁYNĘŁO

Marcin Etienne Urząd Miejski w Łomiankach |
Radny Gminy Łomianki 15 Ls. 209

oma| sz/14018 pospe...Hutr
|

2099 -11, 18 | DRA
,

Burmistrza Łomianek
|--

BURWIS/ Pani Małgorzata Żebrowska-Piotrak
== w miejscu

Małgorzata Zebrowska-Piolrak

INTERPELACJA

w sprawiestanu prawnegodróg w Dziekanowie Bajkowym

Uprzejmie proszę o jednoznaczną informację na temat prowadzonej obecnie polityki Urzędu w
kwestii przekazywania przez mieszkańców nieodpłatnie gruntów na rzecz gminy. Proszę o
udzielenie informacji

1. Ziloma mieszkańcami Dziekanowa Bajkowego podpisanow tym roku akty notarialne w
przedmiocie przejmowania przez gminę nieodpłatnie gruntów?

2. Czy Gmina dokonywała w tym roku jakichkolwiek wykupówgruntów od mieszkańców z
terenu Dziekanowa Bajkowego?

3, Jak wygląda procedura przekazywania gruntów gminie we „władanie”?
Czygmina przejmowała w bieżącym roku jakiekolwiek grunty we władanie? Jeśli tak,
proszęo informację dot. ilości działek na poszczególnych ulicach Dziekanowa Bajkowego.

5. Proszę o udostępnienie szczegółowego wykazu numerów działek drogowych wraz z
podaniem nazw ulic z terenu Dziekanowa Bajkowegoz podziałem na:

a. „działki o nieustalonym właścicielu”,
b. „działki prywatne",
©. „działki Skarbu Państwa",
d. działki pozostające we „władaniu” Gminy;
e. działki Gminne.

ELO4A


